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   PROTOKÓŁ NR X/2025 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W SULMIERZYCACH 

ODBYTEJ W DNIU 25 KWIETNIA 2025 ROKU, O GODZ. 10:15 

W SALI NARAD URZĘDU MIEJSKIEGO 

 

Na podstawie artykułu 20 ustęp 2 ustawy o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dziennik 

Ustaw z 2024 r., pozycja 1465) Przewodniczący Rady Miejskiej – Krzysztof Pauliński o godz. 

10:15 w sali narad Urzędu Miejskiego otworzył X sesję Rady Miejskiej w Sulmierzycach.  

Na podstawie listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu Przewodniczący Rady 

stwierdził, że w sesji bierze udział 13 radnych. tj. 86,66 % ustawowego składu Rady i jest to 

podstawą do obradowania i podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący powitał Burmistrza Sulmierzyc pana Dariusza Dębickiego, Sekretarza Miasta 

panią Karinę Błaszczyk, Skarbnika Miasta pana Kamila Karbowiaka, Radcę Prawnego panią 

Tatianę Cierniewską-Kozłowską.  

Głos zabrał Burmistrz Dariusz Dębicki, który poprosił aby minutą ciszy uczcić pamięć 

zmarłego Burmistrza Sulmierzyc Piotra Kaszkowiaka. 

 

Przewodniczący poinformował, że na podstawie przepisu art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie 

gminnym obrady Rady Miejskiej w Sulmierzycach są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. W związku z powyższym podczas wypowiedzi poprosił 

o zachowanie przepisów dotyczących ochrony danych osobowych.  

Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad. 

 

Ad 2. Porządek obrad: 

1. Otwarcie 

2. Przedstawienie porządku obrad 

3. Wystąpienia zaproszonych gości 

4. Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z okresu międzysesyjnego 

5. Przyjęcie protokołu z IX sesji 

6. Interpelacje i zapytania radnych 

7. Wnioski i oświadczenia radnych 

8. Sprawozdanie ze współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2024 
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9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli placówek oświatowych prowadzonych przez Miasto Sulmierzyce oraz warunków i 

sposobu ich przyznawania 

b) przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami na lata 2025-2028 dla Miasta 

Sulmierzyce 

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Sulmierzyce dla obszaru położonego w rejonie ul. Krotoszyńskiej i Młyńskiej 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2025 rok 

e) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce na lata 

2025-2030 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne głosy i wnioski 

12. Zakończenie 

 

Przewodniczący poprosił o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 9 ppkt f podjęcie uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu 

nieruchomości będącej własnością Miasta Sulmierzyce na okres 3 lat.  

Głos w tej sprawie zabrał Burmistrz Dariusz Dębicki.  

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenie do porządku obrad w pkt 9 ppkt f podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu nieruchomości będącej własnością 

Miasta Sulmierzyce na okres 3 lat 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, 

Jan Januszkiewicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, 

Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka 

Woszczyńska 

NIEOBECNI (2) 

Michał Adamski, Adam Kierakowicz 
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Ad 2. Porządek obrad po zmianie : 

1. Otwarcie 

2. Przedstawienie porządku obrad 

3. Wystąpienia zaproszonych gości 

4. Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z okresu międzysesyjnego 

5. Przyjęcie protokołu z IX sesji 

6. Interpelacje i zapytania radnych 

7. Wnioski i oświadczenia radnych 

8. Sprawozdanie ze współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2024 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli placówek oświatowych prowadzonych przez Miasto Sulmierzyce oraz warunków i 

sposobu ich przyznawania 

b) przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami na lata 2025-2028 dla Miasta 

Sulmierzyce 

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Sulmierzyce dla obszaru położonego w rejonie ul. Krotoszyńskiej i Młyńskiej 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2025 rok 

e) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce na lata 

2025-2030 

f) wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu nieruchomości 

będącej własnością Miasta Sulmierzyce na okres 3 lat 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne głosy i wnioski 

12. Zakończenie 

 

Ad 3. Wystąpienia zaproszonych gości 

W związku z nieobecnością zaproszonych gości Przewodniczący przeszedł do kolejnego pkt 

porządku obrad.  

 

Ad 4. Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z okresu międzysesyjnego 

Przewodniczący poinformował, że sprawozdanie zostało zamieszczone w systemie e-sesja, 

następnie otwarł dyskusję nad sprawozdaniem. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu.  
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W dyskusji na temat sprawozdania udział wzięli:  

Radny Bartosz Kokot zapytał o spotkanie z Konserwatorem Zabytków. Burmistrz przedstawił 

sytuację związaną z remontem ratusza oraz przebudową drogi na ulicy Strzeleckiej 444. 

Radna Agnieszka Woszczyńska zapytała o spotkanie z przedstawicielem firmy, która zmierza 

budować fermę drobiu w Sulmierzycach.   

Burmistrz odpowiadając na to pytanie poinformował, że planuje w tej sprawie zorganizowanie 

konsultacji z mieszkańcami.  

Radny Mikołaj Paryas zapytał spotkanie w sprawie linii MZK na trasie Sulmierzyce-Krotoszyn. 

Burmistrz udzielił odpowiedzi na to pytanie.  

W związku z brakiem dalszych pytań do sprawozdania Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z okresu międzysesyjnego 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, 

Jan Januszkiewicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, 

Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka 

Woszczyńska 

NIEOBECNI (2) 

Michał Adamski, Adam Kierakowicz 

 

Ad 5. Przyjęcie protokołu z IX sesji 

Przewodniczący poinformował, że protokół z sesji były dostępne w Biurze Rady oraz 

udostępniony w systemie e-sesja.  

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych ma pytania lub uwagi do protokołu. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z IX sesji 

Wyniki głosowania  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, 
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Jan Januszkiewicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, 

Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka 

Woszczyńska 

NIEOBECNI (2) 

Michał Adamski, Adam Kierakowicz 

 

Ad 6. Wnioski i oświadczenia radnych 

Przewodniczący poinformował, że na jego ręce nie wpłynęły żadne wnioski i oświadczenia 

radnych.  

 

Ad 7. Interpelacje i zapytania radnych  

Przewodniczący Rady stwierdził, że nie wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie. Wobec 

powyższego zapytał czy ktoś z radnych chce złożyć interpelację lub zapytanie. 

Żaden z radnych nie złożył interpelacji ani zapytania.  

 

Ad 8.  Sprawozdanie ze współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2024 

Przewodniczący poinformował, że sprawozdanie zamieszczone zostało w systemie e-sesja. 

Wobec braku pytań do sprawozdania Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku 

obrad.   

 

Ad 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli placówek oświatowych prowadzonych przez Miasto Sulmierzyce oraz 

warunków i sposobu ich przyznawania 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie autopoprawki, polegającej na 

wykreśleniu słowa alergie w par 5 ust 1 pkt 1  
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Głosowano w sprawie:  

w par 5 ust 1 pkt 1 wykreślenie słowa alergie 

ZA: 6, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Krystyna Ignaszewska, Bartosz Kokot, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz 

Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

PRZECIW (4) 

Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Marek Matyba, Mikołaj Paryas 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Jan Januszkiewicz, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Michał Adamski, Adam Kierakowicz 

Autopoprawka została przyjęta.  

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie autopoprawki.  

Głosowano w sprawie:  

w par 5 ust 1 pkt 5 wykreślić wyraz estetycznych i spójnik "i" 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Bartosz Kokot, Marek 

Matyba, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka 

Woszczyńska 

PRZECIW (1) 

Mikołaj Paryas 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Jan Januszkiewicz, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Michał Adamski, Adam Kierakowicz 

Autopoprawka została przyjęta.  

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie uchwały  

Głosowano w sprawie:  

Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach 
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pomocy zdrowotnej dla nauczycieli placówek oświatowych prowadzonych przez Miasto 

Sulmierzyce oraz warunków i sposobu ich przyznawania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Jan Januszkiewicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, 

Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krystyna Ignaszewska, Roman Szczesnowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Michał Adamski, Adam Kierakowicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę  

Nr X/72/2025 w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach 

pomocy zdrowotnej dla nauczycieli placówek oświatowych prowadzonych przez Miasto 

Sulmierzyce oraz warunków i sposobu ich przyznawania 

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 

b) przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami na lata 2025-2028 dla 

Miasta Sulmierzyce 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami na lata 2025-2028 dla Miasta 

Sulmierzyce 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan Januszkiewicz, Justyna 

Maciejewska, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Marek Matyba, Agnieszka Woszczyńska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Michał Adamski, Adam Kierakowicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

X/73/2025 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami na lata 2025-

2028 dla Miasta Sulmierzyce 

Uchwała stanowi załącznik nr 4  do protokołu 

 

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Sulmierzyce dla obszaru położonego w rejonie ul. 

Krotoszyńskiej i Młyńskiej 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Sulmierzyce dla obszaru położonego w rejonie ul. Krotoszyńskiej i Młyńskiej 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan Januszkiewicz, Bartosz 

Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof 

Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Michał Adamski, Adam Kierakowicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

X/74/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Sulmierzyce dla obszaru położonego w rejonie 

ul. Krotoszyńskiej i Młyńskiej 

Uchwała stanowi załącznik nr 5  do protokołu 

 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2025 rok 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawka polegająca na wycofaniu z uchwały w rozdz. 75075 par 4300 kwoty 30.000 zł - 

organizacja Akademii Ratowniczej Sarex 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Michał Bochniak, Krystyna Ignaszewska, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna 

Maciejewska, Krzysztof Pauliński, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

PRZECIW (1) 

Roman Szczesnowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Marcin Gruszczyński, Jan Januszkiewicz, Marek Matyba, Mikołaj Paryas 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Michał Adamski, Adam Kierakowicz 

Autopoprawka została przyjęta.  

Głosowano w sprawie: 

autopoprawka polegająca na wycofanie z uchwały w rozdz. 60016 par 4210 kwoty 30.000,00 

zł -remont drogi gminnej 
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Głos w tej sprawie zabrał Przewodniczący Rady oraz  Burmistrz Sulmierzyc.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan Januszkiewicz, Natalia 

Kubiak, Justyna Maciejewska, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, 

Dariusz Szczęch 

PRZECIW (1) 

Marek Matyba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Bartosz Kokot, Agnieszka Woszczyńska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Michał Adamski, Adam Kierakowicz 

Autopoprawka została przyjęta.  

Następnie radni zabrali głos w sprawie autopoprawki, która została przedstawiona radnym 

podczas posiedzenia Komisji Rady.  

Głos w sprawie zabezpieczenia środków na mundury dla pocztu sztandarowego OSP zabrał 

Przewodniczący Rady, Burmistrz Dariusz Dębicki, Radna Agnieszka Woszczyńska.  

Głosowano w sprawie 

Autopoprawka do uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2025 rok 

przedstawiona przez Skarbnika podczas posiedzeń Komisji  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan Januszkiewicz, Bartosz 

Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof 

Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Michał Adamski, Adam Kierakowicz 
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Autopoprawka została przyjęta.  

Głosowano w sprawie 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2025 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan Januszkiewicz, Bartosz 

Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof 

Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Michał Adamski, Adam Kierakowicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

X/70/2025 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2025 rok 

Uchwała stanowi załącznik nr 6  do protokołu 

 

e)  zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce 

na lata 2025-2030 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce na lata 

2025-2030 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (13) 

Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan Januszkiewicz, Bartosz 

Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof 

Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Michał Adamski, Adam Kierakowicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

X/71/2025 w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Sulmierzyce na lata 2025-2030 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu 

 

 f) wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu 

nieruchomości będącej własnością Miasta Sulmierzyce na okres 3 lat 

Radny Jan Januszkiewicz poprosił o wyłączenie z głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu nieruchomości 

będącej własnością Miasta Sulmierzyce na okres 3 lat 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyłączenia z głosowania: 

Jan Januszkiewicz 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Bartosz Kokot, Natalia 

Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman 

Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Jan Januszkiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Michał Adamski, Adam Kierakowicz 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

X/72/2025 wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu 

nieruchomości będącej własnością Miasta Sulmierzyce na okres 3 lat 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu 

 

Ad 10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych  

Przewodniczący Rady stwierdził, iż na jego ręce nie wpłynęły żadne zapytania i interpelacje 

radnych i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.     

 

Ad 11. Wolne głosy i wnioski 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu w temacie inwestycji, które są realizowane na 

terenie miasta. Burmistrz przekazał Radnym informacje na temat stanu realizacji inwestycji w 

mieście. Ponadto Burmistrz poinformował, że miasto złożyło wniosek o dofinansowanie 

budowy szatni na boisku sportowym.  

Przewodniczący Rady zabrał głos w sprawie drożności zbiornika wodnego, który znajduje się 

przy Sulmierzyckim Domu Kultury. Głos w tej sprawie zabrał Radny Marek Matyba.  

Radna Krystyna Ignaszewska zapytała o stan zaawansowania wykonywanych projektów na 

remont ulicy Piotra Zielezińskiego oraz na budowę ścieżki rowerowej w kierunku Gołkowa.  

Radna Agnieszka Woszczyńska zabrała głos w sprawie budowy ścieżki pieszo-rowerowej na 

ulicy Odolanowskiej.  

Burmistrz Dariusz Dębicki poinformował Radnych o stanie realizacji i planowanych w 

najbliższym czasie pracch do wykonania związanych z przebudową drogi na ulicy Strzeleckiej.  

Radny Michał Bochniak zaproponował powstanie nieformalnej grupy, która miała by wpływ 

w temacie projektowania i realizacji przyszłych inwestycji w mieście. Głos w tej sprawie zabrał 

również Przewodniczący Rady oraz Burmistrz Dariusz Dębicki.  

Z sali wyszedł Burmistrz Dariusz Dębicki. 

Przewodniczący Rady zabrał głos w sprawie obchodów uroczystości 3 maja oraz w sprawie 

wizytacji hal sportowych w Zdunach i Biadkach. Ponadto zabrał głos w sprawach związanych 

z organizacją pracy Rady. Głos w tej sprawie zabrała również Radna Agnieszka Woszczyńska.  

Na sale wrócił Burmistrz Dariusz Dębicki 

Burmistrz Dariusz Dębicki zabrał głos w sprawie hal sportowych 

Głos w sprawie kosztów związanych z dodatkową lekcją religii zabrał Przewodniczący Rady, 

Burmistrz Dariusz Dębicki, Skarbnik Kamil Karbowiak. W wynik dyskusji Burmistrz 

zaproponował przeprowadzenie ankiety wśród rodziców w tym temacie.  

Następnie Burmistrz zabrał głos w sprawie pisma jednego z przedsiębiorców dot. 
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niewystarczającej wydajności hydrantów przeciwpożarowych w Sulmierzycach.  

Radny Michał Bochniak zabrał głos w sprawie przedłużającej się inwestycji modernizacji 

oczyszczalni ścieków. Głos w tej sprawie zabrał również Radny Marek Matyba, Radna 

Agnieszka Woszczyńska, Wiceprzewodniczący Rady oraz Przewodniczący Rady. Burmistrz 

zaproponował zorganizowanie spotkania z wykonawcą inwestycji.  

Radna Krystyna Ignaszewska zwróciła uwagę na obniżenie w chodniku przy ulicy Rynkowej.  

Radna Agnieszka Woszczyńska zapytała o sprawę rozwiązań technicznych w związku z 

odnotowanym w zeszłym roku brakiem wody na terenie miasta. Przewodniczący Rady odczytał 

radnym stanowisko Kierownika Zakładu Usług Komunalnych w tej sprawie.  

Ponadto Radna Agnieszka Woszczyńska zapytała o plany inwestycyjne na bieżący rok oraz o 

stan inwestycji związanej z budową Biometanowni. Głos w sprawie wykupu gruntu pod 

budowę Biometanowni oraz zapisów w umowie zabrał Przewodniczący Rady, głos w tej 

sprawie zabrała również Radca Prawny Tatiana Cierniewska-Kozłowska oraz Radny Michał 

Bochniak.  

Z sali wyszedł Burmistrz Dariusz Dębicki 

Radna Agnieszka Woszczyńska zwróciła uwagę, na brak publikacji niektórych ogłoszeń w BIP, 

zapytała również o kwestie bezprzetargowego wydzierżawiania gruntów oraz publikowania i 

ogłaszania wykazów gruntów przeznaczonych do dzierżawy.  

Z sali wyszedł radny Marek Matyba 

Głos w tej sprawie zabrała radca Prawny Tatiana Cierniewska-Kozłowska, Przewodniczący 

Rady oraz pracownik biura Rady. Ponadto Pani Tatiana Cierniewska-Kozłowska wyjaśniła 

kwestie oferty, która opublikowana została na stronie miasta a nie w Biuletynie Informacji 

Publicznej.  

 

Ad 12. Zakończenie   

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Sulmierzycach o godzinie 12:25  zamknął X Sesję Rady Miejskiej w Sulmierzycach.  

 

Protokołowała: 

Beata Mączak 


